
Or.V.0062- 101/08

Protokół Nr 101/08
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 24 lipca 2008 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III  kadencji,  w dniu 24 lipca
2008  roku,  o  godz.  1230  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

2. Podpisanie  aneksu  do  umowy  zawartej  z  Gminą  Zabłudów  w  sprawie
przekazania dotacji celowej przez gminę na „Przebudowę drogi powiatowej Nr
1490B na odcinku Rzepniki-Krynickie”.

3. Podpisanie  informacji  do  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  sprawie
wydatków majątkowych na zadaniach realizowanych z budżetu Wojewody.

4. Zapoznanie  się  z  pismem  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Poświętne  w
sprawie remontu chodnika we wsi Gołębie.

5. Podpisanie odpowiedzi na pismo Urzędu Miejskiego w sprawie zwiększenia
dotacji na prowadzenie zimowego i letniego utrzymania dróg powiatowych na
terenie Gminy Supraśl.

6. Zaopiniowanie wariantu drogi ekspresowej łączącej węzeł Dobrzyniewo z
węzłem Knyszyn.

7. Przyznanie  premii  za  miesiąc  lipiec  2008  r.  dyrektorom  jednostek
organizacyjnych Powiatu Białostockiego.

8. Podpisanie  wniosków  do  Sądu  Rejonowego  w  sprawie  wpisu  do  księgi
wieczystej  nieruchomości  stanowiącej  mienie powiatowe, oraz sprostowanie
omyłki.

9. Zapoznanie się z dokumentacją z posiedzeń Rady Społecznej  działającej
przy SP ZOZ w Łapach, które odbyły się w dniach 26.02.2008 r. i 03.06.2008 r.

10. Omówienie  przy udziale Dyrektora SP ZOZ w Łapach zasadności montażu
aparatu RTG i USG w budynku przy ul. Słonimskiej 15/1 w Białymstoku.

11. Rozpatrzenie wniosków Dyrektora PCPR w sprawie wprowadzenia zmian w
budżecie powiatu na 2008 rok.

12. Podpisanie  aneksu  do  porozumienia  zawartego  z  Powiatem
Wysokomazowieckim  w  sprawie  pokrycia  w  2008  r.  kosztów  rehabilitacji
uczestników pochodzących z terenu powiatu białostockiego w WTZ w Starych
Raciborach.

13. Upoważnienie  2  członków  Zarządu  do  podpisania  umowy  z  Podlaskim
Oddziałem  PFRON  dotyczącej  Programu  wyrównywania  różnic  między
regionami.



14. Zapoznanie się z pismem Dyrektora Domu Dziecka w Krasnem w sprawie
zamiaru budowy domu przeznaczonego dzieciom opuszczającym placówkę.

15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu  na  2008  rok
(270/08).

16. Zaakceptowanie  projektu  porządku  dziennego  XXI  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego w dniu 7 sierpnia 2008 r.

17. Zaakceptowanie materiałów kierowanych pod obrady:

a)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  powierzenia  Gminie  Zawady  zadań  z
zakresu zarządzania drogami powiatowymi,

b)  projekt  uchwały  RPB w sprawie  udzielenia  dotacji  dla  Uniwersyteckiego
Szpitala Klinicznego w Białymstoku,

c) projekt uchwały RPB w sprawie gospodarowania powiatowym funduszem
ochrony  środowiska i gospodarki wodnej na 2008 rok,

d) projekt uchwały RPB w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2008 rok,

e)  projekt  uchwały RPB w sprawie przystąpienia Powiatu Białostockiego do
Lokalnej Grupy Działania.

18.Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu nr 100/08 z dnia 17 lipca 2008 roku, przyjęli go jednogłośnie, bez uwag.

Ad. 2

Podpisanie  aneksu  do  umowy  zawartej  z  Gminą  Zabłudów  w
sprawie przekazania dotacji celowej przez gminę na „Przebudowę drogi
powiatowej Nr 1490B na odcinku Rzepniki-Krynickie”.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił zebranym
projekt  aneksu do umowy zawartej  z  Gminą Zabłudów w sprawie przekazania
dotacji  celowej  przez  gminę  na  „Przebudowę  drogi  powiatowej  nr  1490B  na
odcinku Rzepniki – Krynickie” /zał. nr 2/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przypomniał zebranym iż ww. zadanie było prowadzone częściowo
ze  środków  z  budżetu  Powiatu  oraz  budżetu  Gminy  Zabłudów.  W  wyniku
rozstrzygnięcia  przetargu  powstały  pewne  oszczędności.  Środki  te  zostały
przeznaczone na wykonanie remontu nawierzchni na odcinku przejście przez m.
Folwarki Małe. Aby zostały zachowane wszelkie wymogi formalne związane z ww.
kwestią konieczne jest podpisanie aneksu do umowy z Gminą Zabłudów. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  do  podpisania  ww.  aneksu
upoważnił Pana Wiesława Pusza – Starostę powiatu Białostockiego oraz
Pana  Jarosława  Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu
Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik
Powiatu Białostockiego /zał. nr 3/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.
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Ad. 3

Podpisanie  informacji  do  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w
sprawie wydatków majątkowych na zadaniach realizowanych z budżetu
Wojewody.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z informacją do Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie wydatków
majątkowych na zadaniach realizowanych z budżetu Wojewody.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił,  że Podlaski Urząd Wojewódzki wydając środki z budżetu
Województwa kieruje się regulaminem wewnętrznym, zgodnie z ww. regulaminem
zwrócił  się  z  wnioskiem  o  przedłożenie  informacji  w  formie  opisowej  i
tabelarycznej  w  sprawie  zadań  współrealizowanych  ze  środków  z  budżetu
Województwa.  Jedynym  tego  typu  zadaniem  realizowanym  przez  Powiat
Białostocki w ubiegłym roku było  wykonanie chodnika w ciągu drogi powiatowej
nr 1392B Kozińce – Obrubniki – Ponikła – Letniki – Nowe Aleksandrowo – Fasty w
miejscowości Nowe Aleksandrowo.      

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował formę
ww. informacji, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 3/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 4
Zapoznanie  się  z  pismem  Przewodniczącego  Rady  Gminy

Poświętne w sprawie remontu chodnika we wsi Gołębie.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu  pismo  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Poświętne  w  sprawie  remontu
chodnika  we  wsi  Gołębie  /zał.  nr  4/.  Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu
Białostockiego,  poinformował  o  prowadzonych  z  Wójtem  Gminy  Poświętne
rozmowach w sprawie współfinansowania. 

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
Jędrzejewski zauważył, iż w Powiecie Białostockim jest wiele tego typu zadań do
wykonania, ale ze względu na ograniczone środki finansowe nie może dokonać
wszelkiego rodzaju modernizacji i remontów.  

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem kierując
je do Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, w celu przygotowania
propozycji odpowiedzi na ww. pismo.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 5

Podpisanie  odpowiedzi  na  pismo  Urzędu  Miejskiego  w  sprawie
zwiększenia  dotacji  na  prowadzenie  zimowego  i  letniego  utrzymania
dróg powiatowych na terenie Gminy Supraśl.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  przypomniał  zebranym iż  konieczne  jest  udzielnie  odpowiedzi  na
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pismo Urzędu Gminy w Supraślu w sprawie zwiększenia dotacji na zimowe i letnie
prowadzenie utrzymanie dróg powiatowych na terenie Gminy Supraśl /zał. nr 5/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
pisma,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 6/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 6

Zaakceptowanie  wariantu  drogi  ekspresowej  łączącej  węzeł
Dobrzyniewo z węzłem Knyszyn.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz  poinformował  o
konieczności  zaakceptowania  wariantu  drogi  ekspresowej  łączącej  węzeł
Dobrzyniewo z węzłem Knyszyn.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku wyjaśnił, że firma Arcadis wystąpiła w oparciu o przepisy ustawy o
szczególnych  zasadach  przygotowania  i  realizacji  inwestycji  w  zakresie  dróg
krajowych  na  początku  czerwca  o  wydanie  opinii  na  temat  przebiegu  drogi
ekspresowej S8 na odcinku Dobrzyniewo Duże – Knyszyn – Korycin. Dla Powiatu
Białostockiego  najważniejszym  odcinkiem  tej  drogi  jest  odcinek  Dobrzyniewo
Duże  –  Knyszyn.  Planując  przebieg  ww.  drogi  wzięto  pod  uwagę  wytyczne
Wydziału Środowiska Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego i ominięto w zupełności
obszary  objęte  przez  Naturę  2000.  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku zapoznał  zebranych z różnymi  wariantami przebiegu ww.  odcinka
drogi. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  postanowił
zaakceptować  ten  wariant  przebiegu  ww.  drogi  ekspresowej,  który
umożliwi jak najszybszą realizację ww. przedsięwzięcia. Zarząd Powiatu
Białostockiego,  zwrócił  się  z  wnioskiem  do  Dyrektora  Powiatowego
Zarządu Dróg w Białymstoku o przygotowanie pisma w tej sprawie. Do
podpisania  ww.  pisma  upoważniono  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 7

Przyznanie premii za miesiąc lipiec 2008 r. dyrektorom jednostek
organizacyjnych Powiatu Białostockiego.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przestawił zebranym
wnioski:

 Pani Joanny Dąbrowskiej – Głównego Księgowego Powiatowego Zarządu Dróg
w Białymstoku o przyznanie premii Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku – Panu Markowi Jędrzejewskiemu za miesiąc lipiec 2008 roku w
wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego /zał. nr 7/. 

 Głównego Księgowego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – Pani Heleny
Czaplejewicz, o przyznanie premii Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku - Pani Elżbiecie Annie Turczewskiej za miesiąc lipiec
2008 roku w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego /zał. nr 8/,
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 Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  –  Pani  Elżbiety  Anny
Turczewskiej  w  sprawie  przyznania  premii  Dyrektorom  Domów  Pomocy
Społecznej oraz Dyrektorom Domów Dziecka w Krasnem i Supraślu za miesiąc
lipiec  2008  roku  w  wysokości  15%  wynagrodzenia  zasadniczego,  zaś
Dyrektorowi  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Choroszczy  –  Panu  Henrykowi
Smilewiczowi  w  wysokości  20% wynagrodzenia  zasadniczego  miesięcznie  /
zał. nr 9/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  przyznał  premię
Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku za miesiąc lipiec
2008 roku w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyznał  premię
Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku za
miesiąc  lipiec  2008  r.  w  wysokości  20% wynagrodzenia  zasadniczego
oraz Dyrektorom Domów Pomocy Społecznej oraz Dyrektorom Domów
Dziecka w Krasnem i Supraślu za miesiąc lipiec 2008 roku w wysokości
15%  wynagrodzenia  zasadniczego,  zaś  Dyrektorowi  Domu  Pomocy
Społecznej w Choroszczy – Panu Henrykowi Smilewiczowi w wysokości
20% wynagrodzenia zasadniczego miesięcznie. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Pani Teresie Popławskiej.

Ad. 8

Podpisanie  wniosków do Sądu  Rejonowego w sprawie  wpisu  do
księgi  wieczystej  nieruchomości  stanowiącej  mienie  powiatowe,  oraz
sprostowanie omyłki.

Wydział Geodezji,  Katastru i Nieruchomości wystąpił  do Zarządu Powiatu
Białostockiego  z  prośbą  o  podpisanie  wniosku  o  dokonanie  wpisu  do  księgi
wieczystej  nieruchomości  stanowiącej  mienie  powiatowe:  odłączenie  z  księgi
wieczystej BI1B/00060035/0 działki nr 349/3 o powierzchni 0,0914 ha położonej w
Sowlanach gm. Supraśl i dołączenie jej do księgi wieczystej BI1B/00122340/4.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą  o  podpisanie  wniosków  o  sprostowanie  omyłki  we  wniosku  z  dnia
13.03.2008 r. poprzez wpisanie w treści żądania „Ujawnienie w księdze wieczystej
KW nr 91 000 podziału działki nr 34/2 o powierzchni 0,9749” oraz poprawienie
numeru działki położonej w obrębie Łapy II, gmina Łapy z „445/1” na „455/12”.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych  wniosków,  upoważniając  do  ich  podpisania  Pana
Ireneusza  Ordziejewskiego  –  członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
oraz Pana Jarosława Wądołowskiego – Członka Powiatu Białostockiego
/zał. nr 10 – 12/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. 

Ad. 9

Zapoznanie  się  z  dokumentacją  z  posiedzeń  Rady  Społecznej
działającej  przy  SP  ZOZ  w  Łapach,  które  odbyły  się  w  dniach
26.02.2008r. i 03.06.2008r.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z dokumentacją z posiedzeń Rady Społecznej działającej przy SP ZOZ w
Łapach, które odbyły się w dniach 26.02.2008 roku i 03.06.2008 roku /zał. nr 13/.
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Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. dokumentacją.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 10

Omówienie  przy udziale Dyrektora SP ZOZ w Łapach zasadności
montażu  aparatu  RTG i  USG  w  budynku  przy  ul.  Słonimskiej  15/1  w
Białymstoku.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przywitał przybyłego
na  posiedzenie  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  Pana  Bogdana  Kalickiego  –
Dyrektora  SP  ZOZ  w  Łapach  oraz  zapoznał  Członków  Zarządu  z  pismem
Dyrektora SP ZOZ w Łapach w sprawie montażu aparatu RTG i USG w budynku
przy ul. Słonimskiej 15/1 w Białymstoku /zał. nr 14 - 15/. Poprosił Dyrektora SP
ZOZ w Łapach o przedstawienie powodów dla których wziął ww. sprzęt w leasing i
jaki jest cel tego przedsięwzięcia. 

Pan Bogdan Kalicki – Dyrektor SP ZOZ w Łapach, wyjaśnił, że forma zakupu
czyli  leasing jest podyktowana kosztami. W przypadku kredytu inwestycyjnego
jak wynika z  przeprowadzonych analiz,  wibor,  marża wraz z prowizją są mnie
atrakcyjne niż leasing. „Biorąc kredyt w powiedzmy średniej wersji, koszt sprzętu
wyniósł  brutto  306 897  złotych,  przy  oprocentowaniu  łącznym  9,5%
zdyskontowana  stopa  procentowa  na  trzy  lata  dawała  by  koszty  obsługi  na
poziomie 52 229 złotych. Natomiast w przypadku leasingu finansowego, jest to
bardziej ekonomiczne.”  Pan Bogdan Kalicki, ponadto zauważył, iż plan zakupów
inwestycyjnych  był  przedstawiony  na  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu
Białostockiego.

Pani  Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego,  zauważyła,  iż z
racji przewidywanego wyniku ujemnego jednostki ujętego w planie finansowym
SP ZOZ w Łapach,  Zarząd  Powiatu Białostockiego  wstrzymał  się  z  akceptacją
dokonania  jakichkolwiek  zakupów na potrzeby jednostki.  Dodała,  iż  faktycznie
Dyrektor  nie  potrzebuje  takiej  akceptacji,  ale  byłoby dobrze gdyby miała  ona
miejsce.

Pan  Ireneusz  Ordziejewski  –  Członek  Zarządu  Powiatu,  przypomniał
zebranym,  iż  na  posiedzeniu  w  dniu  6  marca  2008  roku  Zarząd  Powiatu
Białostockiego, wyraził zaniepokojenie w związku z zaistniałą sytuacją w SP ZOZ
w Łapach, i zobowiązał Dyrektora SP ZOZ w Łapach do przeanalizowania planu
finansowego  SP  ZOZ  w  Łapach  na  rok  2008  i  dokonania  korekt  w  celu  jego
zrównoważenia najpóźniej do 30 czerwca 2008 roku. Do chwili obecnej nie zostało
to dokonane.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, stwierdziła, że SP
ZOZ nie możne zakładać ujemnego wyniku planu finansowego. Jest to dozwolone
tylko wtedy gdy jednostka ma tzw. fundusz własny, ale w przypadku gdy od lat
fundusz własny jest ujemny czyli jednostka przynosi straty to organ założycielski
musi podejmować konkretne decyzje co do zmiany jej formy.

Pan  Ireneusz  Ordziejewski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
przypomniał, że Dyrektor SP ZOZ w Łapach zwracał się z wnioskiem do Zarządu
Powiatu Białostockiego o wyrażenie zgody na zaciągnięcie kredytu w wysokości
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1 800 000  złotych  związane  to  było  z  ubieganiem  się  o  dofinansowanie  ze
środków RPO WP, w rozmowach z Zarządem Powiatu nie było mowy o żadnym
leasingu sprzętu.

Pan  Bogdan  Kalicki  –  Dyrektor  SP  ZOZ  w  Łapach  wyjaśnił,  że  „wtedy
jeszcze  nie  miałem  pełnych  danych  co  do  kosztów  i  możliwości  pozyskania
środków dlatego też, w tym momencie nie wiedziałem że zakup nastąpi przez
leasing  sprzętu.  Po  zebraniu  ofert  bankowych  okazało  się,  że  forma  zakupu
leasingu jest tańsza. Leasing finansowy jest de facto kredytem.”

Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Ireneusz  Ordziejewski,
potwierdził, że jest to kredyt, który w przypadku nie spłacenia go przez SP ZOZ
będzie  musiał  być  spłacony  przez  Powiat  Białostocki.  Zauważył,  iż  to
zobowiązanie finansowe zostało zaciągnięte bez zgody Zarządu Powiatu.

Ponadto  Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,
zauważyła,  iż  wątpliwości  może  budzić  fakt,  iż  ww.  sprzęt  nie  zostanie
zamontowany na SP ZOZ w Łapach, a w budynku przy ulicy Słonimskiej 15/1 w
Białymstoku oraz pośpiech w jakim została podjęta decyzja. Nie wiadomo jeszcze
jakie  będzie  rozstrzygnięcie  dotyczące  dotacji  zakupu  sprzętu  w  ramach
dofinansowania z RPO WP.

Dyrektor  SP  ZOZ  w  Łapach  wyjaśnił,  że  „każdy  miesiąc  oczekiwań
powiększa straty  i  pomniejsz przychody.”  Aparat  RTG zainstalowany w chwili
obecnej w budynku przy ul. Słonimskiej jest niesprawny od grudnia 2007 roku.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła,  że
Zarządowi  Powiatu nie  została przedłożona żadna wiadomość o niesprawności
aparatu RTG, a awaria nastąpiła w grudniu 2007 roku.

Pan  Jarosław  Wądołowski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
zapytał o przyczynę takiego stanu.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego stwierdził,  że  „Pan
Dyrektor  podjął  decyzję  niekorzystną  dla  szpitala  powodującą  pogorszenie
sytuacji finansowej, która i tak nie jest dobra. W chwili obecnej Pan Dyrektor pyta
się Zarządu czy wyraża zgodną na zamontowanie tego sprzętu, a Zarząd uważa,
że  wzięcie  ww.  sprzętu  w  leasing  i  zamontowanie  go  w  budynku  na  ul.
Słonimskiej jest niecelowe.” 

Pan Bogdan Kalicki  –  Dyrektor  SP  ZOZ w Łapach  potwierdził,  że  z  jego
punktu widzenia ww. decyzja jest trafna.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, wyjaśnił,  że Zarząd
dostrzega  to,  że  zakup  tego  urządzenia  powoduje  powstanie  zobowiązań  i  w
najbliższych trzech latach, przychody z eksploatacji ww. urządzenia nie pokryją
kosztów jego zakupu.

Dyrektor SP ZOZ przedstawił kalkulację dotyczącą amortyzacji ww. sprzętu
„Roczna  amortyzacja  to  poziom  43 000  złotych,  biorąc  pod  uwagę  obsługę
leasingu  to  jest  14 000  złotych.  Razem  daje  to  57 000  złotych.  Szacowany
przychód  możliwy  do  uzyskania  to  270 000  złotych.  Koszty  funkcjonowania
całości  to  230 600 złotych.  Prawdopodobny zysk na tej  działalności  to  27 000
złotych.”

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zasugerował, iż wciąż
pozostaje  problem płynności  finansowej,  wciąż  SP  ZOZ w Łapach  nie  posiada
pieniędzy na spłatę raty głównej i odsetek.

Dyrektor  SP  ZOZ,  wyjaśnił,  że  chce  on  dokonać  spłaty  z  działalności
bieżącej.
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Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła, iż z tej
działalności  nie  zostanie  pozyskana  kwota  umożliwiająca  spłatę  ww.
wierzytelności. Pod uwagę wziąć należy również to, że zysk na całej działalności
gospodarczej ma wynieść około 40 000 złotych.

Pan Bogdan Kalicki  –  Dyrektor  SP  ZOZ w łapach,  przedstawił  zebranym
szczegółowy harmonogram spłat rat leasingu za ww. sprzęt.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zwróciła  się  z
prośbą  przedłożenie  szczegółowej  i  rzetelnej  kalkulacji  dotyczącej  eksploatacji
zakupionego sprzętu oraz za ile lat zyski z działalności prowadzonej dzięki ww.
aparaturze  spowoduje  spłacenie  całości  leasingu.  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego poprosiła o wyjaśnienie dlaczego ww. sprzęt ma trafić do budynku
na ul. Słonimskiej, a nie do szpitala w Łapach.

Pan  Jarosław  Wądołowski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
zasugerował, iż warto by było w kwestii umieszczenia nowego sprzętu w budynku
na ul.  Słonimskiej  bądź w szpitalu w Łapach zasięgnąć opinii  Rady Społecznej
przy SP ZOZ.    

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  po  wysłuchaniu  wyjaśnień
Dyrektora SP ZOZ w Łapach, zwrócił  się z wnioskiem do Dyrektora o
przedłożenie  realnego  uzasadnienia  celowości  zakupu  i  montażu  ww.
sprzętu w Białymstoku w budynku przy ul. Słonimskiej, przedstawienia
kalkulacji  prognozowanych  kosztów  i  przychodów  pracowni  RTG,
wskazania źródła sfinansowania należności za zakupioną aparaturę. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 11

Rozpatrzenie wniosków Dyrektora PCPR w sprawie wprowadzenia
zmian w budżecie powiatu na 2008 rok.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu przedłożone przez Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w
Białymstoku wnioski o wprowadzenie zmian w budżecie Powiatu na 2008 rok /zał.
nr 16 - 17/. 

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie „zmiany dotyczą
wprowadzenia  zgodnie  z  wnioskiem  ,który  został  przedłożony  do  Urzędu
Marszałkowskiego  na  realizację  projektu  w  ramach  programu  operacyjnego
Kapitał Ludzki. Drugi wniosek dotyczy zmiany w planie wydatków Domu Pomocy
Społecznej  w  Jałówce  i  Domu  Dziecka  w  Supraślu.”   Jednocześnie  Dyrektor
Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  poinformowała,  że  w
chwili obecnej nie ma jeszcze decyzji finansowej, ale powinna zapaść już wkrótce
i Powiat Białostocki otrzyma kwotę 607 000 złotych na utworzenie całodobowego
ośrodka wsparcia w filii Domu Pomocy Społecznej w Łaźniach. Z czego 390 000
złotych to środki inwestycyjne, 100 000 złotych na remonty, 90 000 złotych na
wyposażenie  i  127 000  złotych  na  funkcjonowanie.  Kwotę  ta  należałoby
wprowadzić jak najszybciej do budżetu uchwałą Rady Powiatu Białostockiego, tak
by można było w jak najkrótszym czasie ją rozdysponować.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego w celu ujęcia ich w najbliższych projektach uchwały Rady
Powiatu  Białostockiego  i  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie
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zmian w budżecie Powiatu na 2008 rok. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów. 

Ad. 12

Podpisanie  aneksu  do  porozumienia  zawartego  z  Powiatem
Wysokomazowieckim w sprawie pokrycia w 2008 r. kosztów rehabilitacji
uczestników pochodzących z terenu powiatu białostockiego w WTZ w
Starych Raciborach.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
projektem aneksu do porozumienia zawartego z Powiatem Wysokomazowieckim
w sprawie pokrycia w 2008 roku kosztów rehabilitacji uczestników pochodzących
z terenu powiatu białostockiego w WTZ w Starych Raciborach /zał. nr 18 - 19/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  w Białymstoku,  wyjaśniła,  że  aneks  dotyczy  tylko  zmiany  uczestnika
warsztatów pochodzącego z terenu Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania ww. aneksu i  pisma przewodniego Pana Wiesława Pusza –
Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Jarosława Wądołowskiego –
Członka Zarządu Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani Marii
Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego  /zał. nr 20 -21/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 13

Upoważnienie  2  członków  Zarządu  do  podpisania  umowy  z
Podlaskim Oddziałem PFRON dotyczącej Programu wyrównywania różnic
między regionami.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
potrzebą upoważnienia 2 Członków Zarządu do podpisania umowy z Podlaskim
Oddziałem  PFRON  dotyczącej  Programu  Wyrównywania  różnic  między
Regionami /zał. nr 22/.

 Wyjaśnienia  dotyczące  powyższej  kwestii  złożyła  Pani  Elżbieta  Anna
Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  ww.  umowy  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego oraz Pana Jarosława Wądołowskiego – Członka Zarządu
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  /zał.  nr  23/.  Do  podpisania  pism
związanych z ww. umową upoważniono Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego /zał. nr 24 – 26/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 14
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Zapoznanie się z pismem Dyrektora Domu Dziecka w Krasnem w
sprawie zamiaru budowy domu przeznaczonego dzieciom opuszczającym
placówkę.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego odczytał  zebranym
pismo Dyrektora Domu Dziecka w Krasnem w sprawie zamiaru budowy domu
przeznaczonego dzieciom opuszczającym placówkę /zał. nr 27/. Pan Wiesław Pusz
–  Starosta  Powiatu Białostockiego,  zauważył  że  Zarząd Powiatu Białostockiego
dowiaduje się jako ostatni o podjętych przez Dyrektor działaniach. 

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, przedłożyła wyjaśnienia w ww. kwestii.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  zauważyła,  że
akcja podjęta przez Dyrektora Domu Dziecka w Krasnem jest zbiórką publiczną,
na którą wymagane są specjalne pozwolenia.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  stwierdził  iż  ww.
pismo nie wyjaśnia wszelkich wątpliwości związanych z budową domu
przeznaczonego dzieciom opuszczającym placówkę, w związku z czym
Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zwrócił  się  o  dodatkowe  informacje  i
przedstawienie pełnej koncepcji funkcjonowania tego rodzaju placówki
przez  Dyrektora  Domu  Dziecka  w  Krasnem  zanim  Zarząd  Powiatu
Białostockiego podejmie decyzję w ww. sprawie.

Zarząd Powiatu Białostockiego zwrócił się z wnioskiem do Radców
Prawnych Starostwa Powiatowego w Białymstoku o przedłożenie opinii
prawnej czy zbiórka pieniędzy przeprowadzana przez Dyrektora Domu
Dziecka w Krasnem nie nosi znamion zbiórki publicznej.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 15

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2008
rok (270/08).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2008 rok
/zał. nr 28/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia dotyczące ww. projektu. 

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął  uchwałę  nr
270/08 z dnia 24 lipca 2008 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu
na 2008 rok /zał. nr 29/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 16

Zaakceptowanie  projektu  porządku  dziennego  XXI  Sesji  Rady
Powiatu Białostockiego w dniu 7 sierpnia 2008 r.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
proponowanym  porządkiem  obrad  XXI  Nadzwyczajnej  Sesji  Rady  Powiatu
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Białostockiego III Kadencji, zaplanowanej na dzień 7 sierpnia 2008 roku /zał. nr
30/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
projekt  porządku  dziennego  XXI  Nadzwyczajnej  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego III Kadencji.

Ad. 17

Zaakceptowanie materiałów kierowanych pod obrady:

a)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  powierzenia  Gminie  Zawady
zadań z zakresu zarządzania drogami powiatowymi,

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie powierzenia
Gminie Zawady zadań z zakresu zarządzania drogami powiatowymi /zał. nr 31/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku  wyjaśnił,  że  na  posiedzeniu  Zarządu  w  dniu  11  lipca  2008  roku
Zarząd Powiatu Białostockiego wyraził  zgodę na prowadzenie rozmów z Gminą
Zawady  dotyczących  przekazania  zadań  z  zakresu  zarządzania  drogami
powiatowymi. Aby ww. przekazanie było możliwe jest konieczne wyrażenie zgody
przez Radę Powiatu Białostockiego.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  powierzenia  Gminie
Zawady zadań z zakresu zarządzania drogami powiatowymi, kierując go
pod  obrady  Komisji  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisji  Infrastruktury
Technicznej w celu zaopiniowania oraz pod obrady XXI Nadzwyczajnej
Sesji Rady Powiatu Białostockiego celem uchwalenia. 

b)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  udzielenia  dotacji  dla
Uniwersyteckiego Szpitala Klinicznego w Białymstoku,

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zwrócił się z prośbą do
Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  o  omówienie  projektu
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  udzielenia  dotacji  dla
Uniwersyteckiego Szpitala Klinicznego w Białymstoku /zał. nr 32/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła  iż
zgodnie z decyzją Zarządu Powiatu Białostockiego zostało przeznaczone 20 000
złotych  na  zakup  angiografu  dla  Uniwersyteckiego  Szpitala  Klinicznego  w
Białymstoku. Pieniądze to mogą zostać przekazane tylko w formie dotacji celowej
i zgodę na to musi wyrazić Rada Powiatu Białostockiego.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie udzielenia dotacji dla
Uniwersyteckiego Szpitala Klinicznego w Białymstoku, kierując go pod
obrady  Komisji  Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisji  Zdrowia,  Opieki
Społecznej i Spraw Rodziny celem zaopiniowania oraz pod obrady XXI
Sesji Rady Powiatu Białostockiego w celu uchwalenia.

c)  projekt uchwały RPB w sprawie gospodarowania powiatowym
funduszem ochrony  środowiska i gospodarki wodnej na 2008 rok,

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zaznajomił Członków
Zarządu  z  projektem  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie
gospodarowania  powiatowym  funduszem  ochrony  środowiska  i  gospodarki
wodnej na 2008 rok /zał. nr 33/.

11



Szczegółowo  ww.  projekt  omówiła  Pani  Monika  Ratyńska  –  Naczelnik
Wydziału Rolnictwa i Środowiska.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  gospodarowania
powiatowym  funduszem  ochrony  środowiska  i  gospodarki  wodnej  na
2008  rok,  kierując  go  pod  obrady  Komisji  Budżetu  i  Finansów  oraz
Komisji Rolnictwa i Środowiska oraz Turystyki i Rozwoju Powiatu, celem
zaopiniowania oraz pod obrady XXI Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu
Białostockiego celem, uchwalenia.    

d) projekt uchwały RPB w sprawie zmian w budżecie powiatu na
2008 rok,

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2008 rok /zał. nr 34/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  omówiła  ww.
projekt  „Uwzględnia  on  faktycznie  trzy  rzeczy.  Jest  to  przeniesienie  18 000
złotych dla Gminy Zawady zgodnie z zawartym porozumieniem, 20 000 złotych
na  angiograf  i  kwestia  uwzględnienia  wniosku  złożonego  przez  Powiatowe
Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  w  ramach  Programu  Operacyjnego
Kapitał Ludzki.” 

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Powiatu  kierując  go  pod  obrady  komisji  Budżetu  i  Finansów,  Komisji
Infrastruktury  Technicznej  oraz  Komisji  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i
Spraw Rodziny celem zaopiniowania oraz pod obrady XXI Nadzwyczajnej
Sesji Rady Powiatu Białostockiego celem uchwalenia.

e)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  przystąpienia  Powiatu
Białostockiego do Lokalnej Grupy Działania.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Białostockiego do
Lokalnej  Grupy  Działania  /zał.  nr  35/.  Starosta  Powiatu  Białostockiego,
poinformował o tym, iż w wyniku tej uchwały Powiat w Lokalnej Grupie Działania
ma  być  reprezentowany  tylko  przez  Pana  Wiesława Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego.  

Skarbnik Powiatu Białostockiego – Pani Maria Borodziuk oraz Pan Ireneusz
Ordziejewski – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego, przedłożyli  wyjaśnienia
dotyczące ww. projektu.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie przystąpienia Powiatu
Białostockiego  do  Lokalnej  Grupy  Działania  kierując  go  pod  obrady
Komisji  Budżetu i  Finansów oraz Komisji  Infrastruktury Technicznej  w
celu  zaopiniowania  oraz  pod  obrady  XXI  Nadzwyczajnej  Sesji  Rady
Powiatu Białostockiego celem uchwalenia.

Ad. 18
Sprawy różne.

W sprawach różnych Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,
poinformował Członków Zarządu o inicjatywie Fundacji Prawa Europejskie, która
dąży do uruchomienia ośrodka poradnictwa prawnego dla osób potrzebujących
pomocy  prawnej.  Ww.  Fundacja  zwróciła  się  z  zapytaniem  do  Powiatu
Białostockiego czy jest zainteresowany korzystaniem z Centralnego Poradnictwa
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Prawnego, które bezpłatnie udziela porad prawnych. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Pani  Anny  Szczepańskiej  –  Sekretarz  Powiatu
Białostockiego,  w  celu  dokonania  analizy  i  przygotowania  propozycji
odpowiedzi. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Pani Annie Szczepańskiej –
Sekretarz Powiatu Białostockiego. 

Więcej  spraw różnych  nie  zgłoszono,  wobec czego posiedzenie  Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 24 lipca 2008 roku dobiegło końca o godzinie 1700. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
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